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__________________________________________________________________________________ 
 
Op 18 juni 2019 heeft het college een motie overgenomen van Lijst Riel Goirle - over 
laadinfrastructuur. Hieronder is aangegeven op welke wijze deze motie ten uitvoer zal worden 
gebracht: 
 
-Een beleidsplan laadinfrastructuur op te stellen waarbij ervan uit wordt gegaan dat de uitvoering 
ervan voor de gemeente kostenneutraal is; 
De gemeente Goirle heeft een oplaadpunten beleid uit 2014.  
Intussen zijn er veel ontwikkelingen geweest omtrent EV (elektrische voertuigen). Er bestaan diverse 
ambities en doelen (zowel op Rijksniveau als EU-niveau) die van invloed zijn op de ontwikkeling van 
laadinfrastructuur voor elektrisch vervoer.  
 
De omgevingswet is in ontwikkeling en zal in 2021 in werking treden. De gemeente Goirle wil haar 
GVVP (Gemeentelijk Verkeer en Vervoer Plan) in 2021 omgevingswetproef updaten.  
Het oplaadpuntenbeleid uit 2014 wordt gelijktijdig met het GVVP geüpdatet en aangepast aan de 
ontwikkelingen met betrekking tot het elektrisch rijden, maar ook voor de ambities en doelstellingen 
voor duurzame mobiliteit binnen de gemeente Goirle.   
 
-De nota parkeernormen en uitvoeringsregels naar aanleiding van dit beleidsplan te herzien; 
De gemeente Goirle vindt de ruimtelijke aspecten rond laadinfrastructuur zoals parkeren naarmate 
de transitie van elektrisch rijden vordert een belangrijk aandachtspunt. Dit kan echter niet los 
worden gezien van de totale beleidsvorming rondom parkeren.  
 
Er zijn nieuwe kencijfers over het aantal laadpalen voor parkeerbeleid bekend.  
Deze nieuwe parkeernorm kencijfers worden toegepast op het oplaadpuntenbeleid. 
  
-Na te gaan of er een regionaal normenkader laadinfrastructuur kan worden opgesteld met de 
samenwerking GHO of de regio Hart van Brabant; 
In het eerstvolgende GGA overleg (GebiedsGerichte Aanpak) Hart van Brabant wordt deze vraag 
voorgelegd aan de overige gemeenten. 
 
- De motie te delen met de gemeenteraden van Hilvarenbeek en Oisterwijk; 
Wethouder Poos stuurt deze motie toe aan de gemeenteraden van Hilvarenbeek en Oisterwijk. 
 



 
 
Bladnummer Datum 

2 18 juni 2019 
 

 

-Het beleidsplan en het herziene nota voor 2020 aan de gemeenteraad aan te bieden. 
Juist vanwege de integrale aanpak die dit onderwerp verdient en de komst van de nieuwe 
omgevingswet is het niet mogelijk om het nieuwe beleidsplan met de daarbij behorende herziene 
nota voor 2020 aan de gemeenteraad aan te bieden. Overigens wordt bij komende herinrichtingen 
van straten en buurten wel degelijk rekening gehouden met de nieuwe parkeernorm kencijfers. 
__________________________________________________________________________________ 


